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Proces-verbal
Tncheiat Tn sedinta extraordinara a Consiliului

General al Municipiului Bucure§ti din data
de 18 septembrie 2023, ora 09:00

Convocarea sedintei ordinara a fost facuta de catre Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, domnul Nicu9or DAN, prin dispozitia
Tnregistrata sub nr. 1439/14.09.2023.

§edin+a a avut Ioc la sediul autorita+ii deliberative din municipiul
Bucure9ti, B-duI Regina Elisabeta nr. 47, sector 5, etaj 3, la care au
participat online 53 din cei 54 de consilieri generali.

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin intermediul
platformei online de videoconferinta WebEx.

La 9edinla au participat urmatorii: domnul Nicu9or DAN – Primarul
General al Municipiului Bucure9ti, doamna Georgiana Zamfir, Secretar
General al Municipiului Bucure9ti 9i doamna Mariana Brod – Director
executiv, Direcjiei Asisten@ Tehnica 9i Juridica.

Au fOBt invitaji sa participe directorii din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucure9ti.

La 9edin R a fost absent: Circa Honorius Edward Adrian.

I

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Buna dimineaja, tuturor.
Bine aji venit Tn cadrul acestei 9edin Ie a Consiliului General al

Municipiului Bucure9ti. va muljumesc Tn primul rand pentru Tncrederea pe
care mi-aji acordat-o votandu-ma in calitate de pre9edinte de 9edinla
pentru urmatoarele 3 luni. Probabil sunt prima basaravbeanca care are
aceasta onoare 9i pentru asta vreau sa va muljumesc. Atunci cand am
emojii Tmi mai scapa accentul modlovenesc. va avertizez din start. A9 vrea
sa va Tnscrieji la cuvant Tn chat pentru ca daca ridicaji mana, nu vad
ordinea, deci voi lua Tn cosiderare doar persoanele care s-au Tnscris Tn
chat pentru luarea cuvantului. §i am o rugaminte prieteneasca, daca
puteji, cand luati cuvantul, sa va porniti camera. Ar fi excelent. va
multumesc tare mult, declar aceasta sedinta deschisa. Doamna Secretar
General, va rog.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Multumesc frumos. Buna dirnineata. _,
Avem o prezenla de 48 de consilieriB@r4H. i
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va supun la vot procesul verbal incheiat Tn 9edin ja ordinara a
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti din data de 30 august
2023. Va rog sa va exercitati votul. Doamna Hristudor, domnul Vigheciu,
domnul Badulescu, domnul Doicin, doamna sandulescu.

Doamna consilier sandulescu NIna
Votul meu este „pentru“.

Doamna Secretar General Georqiana Zamfir
Multumesc

Cu 35 de voturi pentru, 12 abjineri 9i 0 Tmpotriva,
verbal a fost aprobat.

Multumesc frumos.

procesu I

Doarnna pre9edinte de 9edin la Mardarovici Diana
va multumesc mult
Acurn vreau sa va supun la vot ordinea de zi a 9edinjei, a9a cum a

fost transmisa pe e-mail. Daca are cineva propuneri. Doamna §erban,
domnul Nicorescu, domnul Mlelclu, domnul Hazarian, domnul Badiu,
domnul Circa, va rog sa votati. Doamna Enciu, domnul Pavel, domnul
Vigheciu 9i doarnna sandulescu, va rog sa va exprimati op+iunea de vot.

Doamna consilier sandulescu Nina
„Pentru“

Doamna presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Doamna sandulescu s-a notat votul dumneavoastra. Domnul

Vigheciu 9i doamna Enciu. Domnul Vigheciu a9teptam votul
dumneavoastra. va multumesc.

Cu 38 de voturi pentru, 11 abjineri 9i 0 voturi impotriva, ordinea
de zi a fost aprobata.

Vom Tncepe aceasta §edinta, vom intra pe ordinea de zi §i o invit pe
noua noastra colega, doamna Geprgiana Untea, sa depunajuramantul
ca membru al Consiliului General. va multumesc.
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Jur sa respect Constitu jia §i legile !arii §i sa fac, cu buna
credin Q, tot ceea ce sta in puterile §i priceperea mea, pentru binele
locuitorilor Municipiului Bucure§ti.“

Ma bucur sa revin Tn Consiliul General al Municipiului Bucure9ti. Nu
ma bucura situatia Tn care se afla Primaria Municipiului Bucure9ti Tn

momentul de fata, situatie conform careia se desfasoara si aceasta
sedinta extraordinara de azi. Este o diferenta enorma Tntre Primaria
Capitalei de la sfar9itul mandatului trecut, sub mandatul doamnei primar
Gabriela Firea 9i Prirnaria Municipiului Bucure9ti de astazi 9i cred ca asta
poate sa constate orice locuitor al Municipiului Bucure9ti, dar sunt sigura
ca Tmpreuna cu colegii mei de la PSD, in urmatorul rnandat vom remedia
si vom Tmbunatati lucrurile. Multumesc.

Doamna presedinte de sedin@ Mardarovici Diana
va multumesc, trecem la punctul 2 pe ordinea de zi 9i a9 vrea sa-mi

anun! colegii ca avem Tn sala reprezentanti de la Compania
Termoenergetica, reprezentanji de la Direc+ia Economica 9i de la Direcjia
Servicii Publice din cadrul Primariei Generale. Daca ave Ii Tntrebari, va rog
sa Tmi solicitati prezenta lor 98 Ti voi invita sa ia cuvantul.

Dau citire proiectului cu numarul 2 de pe ordinea de zi. Proiect de
hotarare privind aprobarea bilanjului termoenergetic pe conturul
instalajiilor de transport 9i distribujie a energiei termice, operate de
citre Compania Municipala Termoenergetica Bucure9ti S.A. pentru
anul 2022. Avem pe cineva de la Termoenergetica, care poate sustine
acest proiect? va rog.

Doamna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Termoenerqetica Bucure9ti S.A.

Buna ziua tuturor. Maria Mitran ma numesc, director Economic la
Compania Termoenergetica. Referitor la proiectul de hotarare care a fost
prezentat, pot sa va spun ca lucrarea a fost elaborata dupa toate normele
legale, inclusiv ordinul ANRE 113/2022, de catre o echipa de auditori
autorizati de Ministerul Energiei. Rezultatele obtinute au fost comparate
cu cele aferente anilor 2020 9i 2021 pentru a cuantifica impactul diferitelor
elemente care influenteaza semnificativ rezultatul acestui bilant. O prima
concluzie a analizei comparative o reprezinta faptul ca in cei 3 ani care au
fost luati Tn calcul, consumul anual de caldura al clientilor din Bucuresti a
scazut foarte mutt, respectiv cu 18,8%. Explicajtile pot sa Tnceapa cu mai
mulji factori de influen Ia, unul din acMW.ri este 9i cel mai important
de f’apt este cre9terea temperaturk’fi98ii _ fl @{oadeie de alimentare cu
energie termica sub forma de #4ldura, De Zg\menea, impact are 9i
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procesul de reabilitare terrnica a blocurilor de locuinte, dar gi debran§arile.
Pierderile de caldura Tn rejeaua de transport, in schimb, au scazut 9i ele
de la 1,32 de milioane gigacalorii pe an la 1,23 milioane gigacalorii pe an.
Cu toate acestea, bilanjul energetic Tntocrnit pentru anul 2022 a rezultat o
pierdere reala Tn exploatarea sistemului de 39,88. Aceasta cre9tere a fost
generata Tn principal de faptul ca, in anul 2022 nu s-a furnizat energie
termica sub forma de caldura 2 luni din 6 luni. in acest context, pot sa vin
cu o precizare 9i anume ca, in perioada de iarna, pierderea pe sistem este
undeva Ia 20%, atunci cand se furnizeaza concomitent, energie termica
sub forma de apa calda 98 caldura, iar Tn perioada de vara poate ajunge
pana Ia 80%. Pot sa va spun ca, Tn timp real, situatia Ia 7 luni Ia 2023,
raportat Ia 7 luni 2022, deci anul trecut Ia 7 luni aveam o pierdere de
40,71%, Tn conditiile Tn care in aprilie nu a fost furnizata energie termica
sub forma de caldura, iar anul acesta a ajuns Ia 37,6, adica mai pujin decat
Tn 2021, cand a fost 39(7,, raportat la aceea9i perioada.

Daca mai ave Ii 9i alte Tntrebari, va rog frumos.

Doamna pre9edinte de sedin la Mardarovici Diana
va multumesc foarte mult, doamna Mitran
Domnul Moraru a cerut cuvantul. va rog.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Multumesc, doamna pre9edinta, Tnainte sa intram propriu-zis Tn

subiect sau Tn ce probleme am eu cu acest material gi minciunile din el, ag
vrea sa ni se spuna daca avizul Comisiei este pozitiv sau negativ.

Doamna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Termoenerqetica Bucure;ti S. A.

Depinde care comisie.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Nu, nu va Tntreb pe dumneavoastra, staji lini9tita.

Doarnna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Terrnoenerqetica Bucure9ti S. A.

Scuze

Doamna pre9edinte de 9edin+a Mardarovici Diana
Am aceeasi Tntrebare. domnule Moraru. La care dintre comisii va

referiti? /F====
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Doamna pre$edinte de 9edinta Mlardarovici Diana
Din cuno9tinjele rnele, la Comisia de utilitali a primit aviz negativ, dar

va cer doar 30 de secunde sa confirm.

Domnul consilier Socolovici Razvan Mihai
Nu cauta toata lumea, e simplu. Avem pe mail. Pozitiv de la juridic

9i economic, negativ de la utilitati.

Doamna pre9edinte de §edin la Mardarovici Diana
Asta stiam si eu. va multumesc! Domnule Moraru, va dau cuvantul

in continuare.

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
Poate sa-mi explice cineva de la Comisia de utilitati, de ce s-a luat

aviz negativ? ca avizul TI am 9i eu. Tntrebarea era de ce s-a luat aviz
negativ.

Doamna pre9edinte de 9edin la Mardarovici Diana
Pre9edintele de comisie, daca vrea sa dea acest raspuns?

Domnul consilier Nicorescu Nicorel
Buna ziua! Nicorel Nicorescu sunt. La sedinta Comisiei de utilitati au

fost cateva Tntrebari puse de catre colegul Melciu. §i din cate §tiu, toate
aceste raspunsuri au fost Tntre timp redactate 9i sper sa fi ajuns 9i la
domnia sa.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Mardarovici Diana
va multumesc, domnule Nicorescu! Domnule Moraru. mai aveti

Tntrebari?

Domnul consilier Moraru Adrian Flavius
BineTnteles, de abia ma Tncalzesc. Daca de la Termoenergetica nu

a venit caldura, inca suntem reci. Deci noua ni s-a prezentat un raport, am
vazut ca de aceea 9i doamna a venit precipitata 9i a +inut sa aiba un
discurs Tnainte, in care ni s-a spus ca pierderile pe anul trecut, pe anul
2022, au scazut. Dupa care, pentru ca totu9i noi, consilierii generali
suntern Tn AGA acestei companii 9i personal 9tiam din informarile AGA ca
pierderile, corecte 9i reale, din Termoenergetica, au crescut 9i anul trecut
9i au crescut an de an de cand am preluat acest mandat Tn Primarie, deci
au crescut 98 in 2021, fala de 2020 9i Tn m-W.de 2021. Dar in raportul
care ne-a fost trimis noua ne-a fost45re£dntb’t'©twnfal ca pierderile au
scazut 9i de aici a plecat problemd,Inclusiv irl(6@ntia doamnei de la
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companie de mai devreme Tncearca sa repare acest lucru 98 sa
recunoasca, pana la urma, nu au cum sa ascunda ca, de fapt, pierderile
au crescut si in 2022. Prima mea intrebare este, totusi, aceasta cifra reala
pe care o recunoa9teji de 39 de procente se regase9te Tn raport sau
raportul, acest audit, este unul mincinos? Deci ne-aji spus acum,
dumneavoastra, verbal, de pierderile reale care sunt de 39,86, nu de 35.
Dar unde scrie lucrul asta in documentul pe care ni 1-ati Tmpins noua sa iI
votam? ca nu scrie.

Doamna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Terrnoenerqetica Bucure9ti S. A.

Daca fmi perrniteji, in bilantul termoenergetic care a fost Tntocmit de
firma specializata 9i autorizata de ANRE, este stipulata aceasta cifra. Noi
ceea ce am prezentat Tn AGA, pe care dumneavoastra aji menjionat-o mai
devrerne, am prezentat situajia Tntr-o normalitate. Am aplicat acela9i
tratament anului 2022, raportat Ia 2021. §i am vrut sa scoatem Tn evidenTa
faptul ca, cu cat avem mai pu jine luni de iarna, cu atat pierderea cre9te.
Asta nu inseamna ca pierderea pe total sistem este una in cre9tere. Ea
pe total este Tn descre9tere. Volumul de apa este Tn descre9tere, inclusiv
apa de adaos. Daca acum 2 ani de zile aveam pe un an de zile apa de
adaos undeva Ia 10 milioane. Acum s-a ajuns undeva Ia 7. Deci asta am
vrut noi sa scoatem Tn eviden+a faptul sa ne raportam la acelea9i luni de
furnizare energie termica sub forma de caldura 9i furnizare de energie
termica sub forma de apa calda. Nu am vrut sa scoatem Tn eviden+a
absolut nimic sau sa va inducem Tn eroare Tn niciun caz, in bilant exact
cifra aceasta pe care am spus-o mai devreme este rezultata. Inclusiv
domnul Bitir care a facut aceasta lucrare a precizat Tn bilat acest lucru,
faptul ca urmare a unor interventii 9i a unor investitii efectuate atat prin
grija companiei, cat 9i prin grija primariei, efectele se vor vedea Tn anii
urrnatori. Anul 2022, din pacate, a fOBt unul Tn care nu prea a fost favorabil
pentru noi pentru ca nu a tinut vremea cu noi, adica aprilie 9i octombrie au
fost luni de vara. Nu au Tntrunit condijiile de furnizare a energiei termice
sub forma de caldura.

(

Domnul consilier Moraru Adrian-Flavius
Eu v-am ’intrebat altceva, sa stiti ca daca Tncercati sa vorbiti, mai

ales peste mine, 20 de minute, nu rezolvaji nimic. Eu va aduc din nou la
subiect. Lasati filtrele de instagram prin care Tncercati sa prezentati situatia
altfel decat este. Situa jia reala, a9a cum rezulta 9i din documentele pe
care ni Ie aji prezentat Tn AGA 9i toli colegii §tim lucrul asta, este ca
pierderile au crescut Tn continue.rfHTg021 9i Tn 2022. Asta este
realitatea 9i de aceea a 9i trebyit"- ba:ifter#gniti Tnainte sa intram Tn

dezbatere, sa recunoa9teti ace# lucru pentfMIq\va faceati de ru9ine daca
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nu faceati aceasta corectie si ea ar fi trebuit sa vina direct de la mine
Pentru ca am spus acest lucru pe canale, Tnainte sa Tnceapa 9edinta, ca
de fapt, minjiti. Eu nu Tnteleg cum a9 putea sa votez aceasta rninciuna,
dar haideti sa mergern mai departe.

Doamna pre9edinte de 9edin la Mardarovici Diana
Domnul Moraru am o mentiune doar, vreau sa va zic ca acest

proiect a primit aviz favorabil Ia Comisia de utilita Ii. Proiectul care a primit
aviz nefavorabil este proiectul de la numarul 3. va mul+urnesc rnult.

Domnul consilier Moraru Adrian-Flavius
Perfect, cel mai bine daca colegii nu 9i-au dat seama ce au votat.

Domnul consilier Melciu Florin
Scuzati-ma ca intervin. Nu. Acest proiect a luat aviz negativ, eu fiind

in Comisia de utilitati, secretar.

Doamna pre9edinte de 9edinla Mardarovici Diana
Domnul Melciu, daca Tmi permiteti, acest proiect a primit aviz nu la

aceasta 9edinla la 9edin+a precedenta, acum pe ordinea de zi la Comisia
de utilita li acest proiect nu a figurat pentru ca avea deja aviz, a figurat
proiectul cu numarul 3 referitoare la pierderea financiara.

Domnul consilier Moraru Adrian-Flavius
Bun, lasati-ma sa continui, va rog. E adevarat ca eu am ridicat

problema 9i Tn randul colegilor, cand s-a discutat nu erau con9tienti de
aceste pierderi. De asemenea, in acest raport, daca l-ati cititit, la sediul
Termoenergetica s-a montat centrala. Deci Terrnoenergetica s-a
debran9at de la Termoenergetica 9i a 9i-a pus centrala, daca aji citit
raportul. Domnule primar general, ne spuneji mereu ce bine e sa stam
conecta li la Terrnoenergetica, sediul Termoenergetica 9i-a pus centrale,
inclus firma de montat centrale se lauda Ia ea pe site cu poze cu centralele
de apartarnent montate la sediul Terrnoenergetica. §i este prezentat ca o
realizare Tn raport 9i culmea se spune ca montand centrale de apartament
au redus emislile de C02. Da? Exista vreo reactie la lucrul asta ca
Termoenergetica 9i-a pus centrala de apartament 9i s-a deconectat de la
Termoenergetica?

Doamna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Termoeneraetica Bucuresti S. A

Fiti arhabit daca puteji sa repeta' I-~Ca nu am in+eles-o, va
rog fru mos /q
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Domnul consilier Moraru Adrian-Flavius
De ce v-ati deconectat de la Termoenergetica 9i v-aji pus centrale

de apartament la unul dintre sedii. Este mentionata Tn raport.

Doamna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Termoenerqetica Bucure9ti S. A.

Sediul din Cavafi Vechi are centrala de cand s-a construit
cladirea. asa a fost construita de cand era JICC, deci din anii '67, '68. Asa
a fost construita. Potrivit sistemului termoficare centralizat Tn zona centrala
a Bucure§tiului, majoritatea sunt pe centrale termice de cvartal, pentru ca
nu exista posibilitatea de racordare la sistemul centralizat. A9a a fost
construit, conceput, proiectat 9i a9a mai departe. Deci sediul nostru are
centrala din 1967 - ’68, nu §i l-a montat acurna.

( Domnul consilier Moraru Adrian-Flavius
Deci sediul dumneavoastra functioneaza pe centrala de apartament

da?

Doamna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Terrnoenerqetica Bucure9ti S. A.

O centrala de cladire, nu de apartament, ca va da+i seama e o cladire
cu 7 etaje. Nu cred ca e de apartament, nu ma pricep tehnic la chestiunea
asta, dar v-am zis, ea functioneaza asa si chiar daca am dori sa ne
racordam, nu exista retea Tn apropierea, adica exista inelul principal care
e undeva Ia 3, 4 km de zona noastra. Nu cred ca la momentul cand s-a
proiectat 9i construit s-au facut ni9te studii de fezabilitate, ni9te studii
economice, astfel Tncat, daca este rentabil, nu.

Domnul consilier Moraru Adrian-Flavius
Bun haideji sa mergem la lucrurile 9i mai serioase, anul trecut, in

acela9i raport, in finalul lui 9i Tn concluziile lui, ca pana la urma despre asta
era vorba Tn acest audit, se tragea o concluzie, se spunea ca investijiile
necesare Tn modernizarea sistemului sunt de 1,4 miliarde de euro si ca
eficienta va fi de 5c%. in pagina 92 din 93 a acestui raport, adica Ia final
pur 9i simplu, aceste date au disparut, la feI ca 9i cu pierderile ati inventat,
aji facut ni9te artificii §i ati spus doar beneficiile, doar econorniile
estimate 9i ma rog, ele sunt in valoare de 236 de milioane, iar la costurile
investitiilor apare 224 ca cifra de investitii sa fie mai mica decat economiile,
adica sa se Tnteleaga ca investirn 2 lei 9i scoatern 2 lei virgula ceva din
lucrul asta. Dar ati realizat acest lucru? Minjim pentru prima oara Tn primul
an, scotand aceste cifre §i punand in dreptul acestor investitii linie. Pai
numai daca luam o parte din aces>''®r®,AQ alea, care sunt de 200 de
milioane de euro, 200 de milioal/:.6e:eupa',,t)q:q= lei Tnseamna un miliard,
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da, 1 miliard este de 4 ori mai mare decat ca9tigaji, adica 236 de milioane
9i ati facut aceasta minciuna ca sa iasa pe plus investitia, ca altfel
rezultatul investim 7 lei si facem o economie de 1 leu. Eu nu am cum sa
votez ceva ce ascunde cu adevarat adevarul, de fapt, aceasta minciuna,
da

Anul trecut aceste cifre existau si rezulta foarte clar o eficientizare
de doar 5% in urma investitiei de 1,4 miliarde, era scris acolo

In momentul Tn care 9t acest lucru l-am adus Tn discutie pe parcursul
acestui an, v-ati gandit Ia un nou artificiu. Scoatem valorile investitiilor ca
sa para ca de fapt eficienta acestor investitii este una pozitiva 9i pur 9i
simplu Tn dreptul acestor investitii s-a trecut linie, s-a adunat 9i pare ca de
fapt economiile estimate sunt mai mari decat investi+iile.

Doamna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Terrnoenerqetica Bucure9ti S. A.

La ce raport va referiti? sa §tiu 9i eu sa pot sa va raspund.
A+i spus ca in raportul de anul acesta nu mai exista aceasta

precizare vizavi de investi+ii?

(

Domnul Consilier Moraru Adrian – Flavius
Acesta este subiectul de pe ordinea de zi, doarnna. Care este

Tntrebare? Nu injeleg dumneavoastra ce nu injelegeti?

Doamna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Terrnoenerqetica Bucure9ti S. A.

sa 9titi ca raportul pe care 1-au facut speciali9tii autorizati de ANRE
TI fac Tntocmai normelor pe care autoritatea le elaboreaza. Din cate 9tiu
eu, acestea au fost rnodificate anul acesta pentru anul trecut, motiv pentru
care 9i noi oricum, noi compania nu putem sa intervenim asupra unui
raport avizat de o persoana autorizata.

Noi I-am prezentat exact cum I-am primit, deci l-am supus atentiei 9i
I-am pus la dispozijia primariei, in original, semnat de persoanele
autorizate, noi nu avem dreptul sa intervenim asupra acestui raport.

Domnul Consilier Moraru Adrian – Flavius
Da, stati putin scopul pana la urma 9i prevazut de lege al acestui

bilan! termoenergetic este sa dea Consiliului o imagine asupra sanatatii
acestui sistem 9i sa Tntelegem daca mai investim Tn el sau nu.
Dumneavoastra ce trebuia sa faceti din punctul meu de vedere, era sa nu
receptionati o lucrare evident, fatsa, atat Tn ceea ce prive9te pierderile care
sunt ascunse cat 9i faptul ca noi nu @Fn}eX i_ntelegem din acest lucru,
de9i e foarte simplu ca de la anul tr#m'.pg@nHl asta, nu s-a schimbat
nimic Tn ceea ce Tnseamna invesgliile“Fnajqfe.-§a"Tntelegem ca, chiar 9i
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daca o sa investim Tn continuare acesti 1,4 miliarde euro cat sunt estimate,
o sa objinem o eficien Ta a sistemului de doar 5 %, cum spunea raportul de
anul trecut, pe care cu tolii I-am votat, sigur, nu 9tiu daca cu totii l-am citit.

Repet, investim 1,4 miliarde Pi facem o economie de 100 de
milioane. Da?

Domnul Consilier Moraru Adrian – Flavius
Din punctul meu de vedere care nu sunt sa zic parte tehnica, eu pot

sa va spun ca investi+iile acestea care se realizeaza Tn sistem aduc
beneficii, dar nu aduc beneficii instant. Deci ele vor aduce beneficii de la
an la an, undeva peste 5 ani, probabil se vor vedea si rezultatele. Pot sa
va spun ca noi, compania, am atras fonduri de la Ministerul Dezvoltarii
undeva Ia 700 9i ceva de milioane anul acesta. Este primul an in care s-a
reu9it acest lucru , adica eforturile sunt atat ale primariei, cat 9i ale noastre,
in sensul de a reabilita acest sistem 9i a-I aduce Ia o pierdere mult mai
mica, dar atata timp cat 20 9i ceva de ani nu s-a investit semnificativ nu
putem sa vedem rezultatele Tntr-un timp atat de scurt.

(

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Domnul Moraru, daca pot sa va rog sa dam cuvantul si celorlalti

colegi care a9teapta Ia rand, dupa care o sa va dau cuvantul
du mneavoastra

E bine a9a? sa aiba toata lumea oportunitatea sa vorbeasca. O.K.
Doamna Raiciu v-aji Tnscris la cuvant, va rog.

Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela
Da, muljumesc doamna pre§edinte.
Buna ziua. Am sa pun aceea9i Tntrebare pe care am pus-o 9i Tn

Cornisia economica 9i a9 vrea sa 9tiu la nivelul anului 2022, pe sectoare,
care dintre aceste sectoare au avut apa calda 9i caldura, pe luni, din
ianuarie 9i pana la sfar9ttul anului 2022? Asta ma intereseaza, aceeasi
Tntrebare, am pus-o 9i Tn Comisia economica 9i a9tept un raspuns,
multumesc.

Doarnna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Terrnoenerqetica Bucure9ti S. A.

Avand Tn vedere ca, proiectul de hotarare nu viza acest subiect, asa
cum a precizat 9i domnul director general in Comisia economica, o sa va
punem la dispozi jie aceste informa+ii. Ele exista, lunar, avem un raport
facut de catre Asociatia de Dezvoltare Intercomunitara, in care sunt

precizate aceste informa+ii pe f>1 frj–IW,,in parte, pe fiecare sector, cu
sesizarile, cu opririle, absoluy{o8b--p&gg'jnformajii, pentru ca ele se
regasesc 9i Tn contractul d4' delegare c>’D]yicatori. Acest raport este
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transparent, din cate 9tiu se afla §i pe site-ul ADITBI, dar sa vi-I punem la
dispozitie tuturor consilierilor pentru a le avea pentru anul 2022.

va multumesc.

Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela
va multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
va multumesc
Urmatoarea persoana inscrisa la cuvant este domnul Florin Melciu.

Domnul Consilier Melciu Florin
Buna ziua.
As dori sa Tntreb, stiu ca societatea are un nou director, ma bucur

ca doamna Mitran ne raspunde la Tntrebari, dar cred ca in situa jia actuala
de prezentare a partii economice 9i a managementului pe viitor 9i a
pregatlrii pentru sezonul de iarna, chiar a9 dori sa-1 cunosc 9i eu daca este
dansul disponibil, dornnul director.

(

Doamna Mitran Maria Director Economic Compania Municipala
Termoenerqetica Bucure9ti S. A.

Este Tnsa sala domnul director.

Domnul Consilier Melciu Florin
Multumesc, multumesc frurnos. iar Tn Comisie da, dumneavoastra

a+i avut dreptate, a avut aviz pozitiv, era vorba despre att proiect, doamna
pre9edinte 9i atunci Tntrebarile au fost fix despre ce a Tntrebat 9i colegul
nostru Adrian Moraru, care este Tn AGA. Dintre lucrurile care au fost
prezentate 9i acel raport Tn care au fost diferente financiare
semnificative . Multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Mul+umesc dornnul Melciu. Domnule director, va rog sa luaji

cuvantul, sa va prezentati Tn faja Consiliului General.

Domnul Teodorescu Adrian - Directorul general Termoenerqetica
Bucuresti S. A

Buna dimineata. Ma numesc Adrian Teodorescu. Sunt directorul
general al Termoenergetica, incepand cu data de 1 septembrie 2023.

Am considerat ca pe ra+ionamentele econornice este mai bine sa
susjina proiectul de hotarare de (awgi++.u=General dna Mitran la inceputul
disc’utiei, dar va stau la dispozi@$i’+agj)Ul’Id la orice Tntrebari Tn masura
in care am informatiile Ia mine.“ /
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Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Domnul Melciu ce aveji o Tntrebare pentru domnul director sau?

Domnul Consilier Melciu Florin
Nu am nick o Tntrebare. Mi s-a parut normal ca noul director sa fie

cunoscut si de catre Consiliul General
Multumesc!

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Sper, aveti perfecta dreptate. va muljumesc. Domnul Badulescu, va

rog

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Ma auziti?

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Da va auzim.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Da, eu sincer am raman surprins, adica sigur, Tntrebarile sunt foarte

pertinente ale colegilor no9tri, numai ca nu 9tiu de ce facem aceasta
situatie. Stiti foarte bine care este situatia, sunteti Tn AGA, domnul Moraru,
care ar trebui, din punctul meu de vedere, dumnealui sa ne spuna 9i nu
doarnna Mitran, care este de fapt realitatea Tn interiorul societatii. Parerea
mea este ca hai sa terminarn cu simulajia asta, majoritatea PNL, USR 9i
PMP puneti mana 9i votaji frumos, spuneti bucure9tenilor ca pierderea
urmeaza sa le-o platirn noi, asta este viata, din banii dumnealor, ca sa nu
mai continuam chestiunea asta. Astea sunt domnul Moraru, ca
durnneavoastra aji sesizat, era chiar nu Tntelegeji cum nu 9i-a atins
obiectivele. Pai nu 9i-au atins obiectivele, de fapt, asta ne spuneti, asta a
Tntrebat 98 dumneavoastra 9i 9titi foarte bine, da? va rog frumos, nu
Tncepeji cu chestiuni care nu fac cinste. §tili foarte bine. Majoritatea PNL,
USR, PMP, care este realitatea, pentru ca dumneavoastra conduceti
Bucure9tiul 9tiu ce aveti oameni Tn fiecare societate. Aveti speciali9ti,
sernnaji de fiecare data in fiecare luna, aveji informari despre starea
companiilor, a9a ca sa nu ne mai dam aici dupa coI{ ca vai noi nu §tim,
este realitatea

va muljurnesc frumos. Am spus domnul Moraru, pentru ca sunte+i
aplicat, cunoa9teti, aveti verbul la Tndemana, asta e adevarul,
durnneavoastra ar fi trebuit repet, inca o data sa ne spuneti noua de ce e
asa? nu doamna Mitran. Doamna MibaHo-sa dea citire unor chestiuni care
sunt Tntocrnite de speciali§ti.

va multumesc
R
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Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Multumesc domnul Badulescu. Domnut Moraru, a9a cum am promis

ma Tntorc la dumneavoastra. Daca mai aveji ceva de adaugat?

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Multumesc
Doar o concluzie. Da sigur compania este Tn momentul de fata

condusa 9i ne apartine noua Consiliului. Eu sunt unul dintre membri Tn
AGA. Cum bine 9tili USR-ul are coordonarea pe zona de termie. Dincolo
de asta inca o data, interventia mea dorea doar sa va atraga atentia ca
eram Tn postura, daca nu faceam Tn toata aceasta discu jie sa vi se prezinte
9i sa ni se prezinte o situa jie glorioasa Tn care Tn termie, lucrurile au
Tnceput sa se Tndrepte, cand de fapt ele continua declinul. Personal va
stau la dispozitie oricand sa reformam acest lucru. De 3 ani de zile nu s-a
Tntamplat nimic doar facem ca 9i administratiile dinainte sa platim
pierderile din ce in ce mai mari, nu s-a mi§cat absolut nimic, mentinem
aceea9i filosofie sa ne facem ca schimbam tevi, primarul, am vazut, a avut
o postare Tn care a spus ca a prezentat tevile schimbate Tn metri, nu in
kilometri, a avut o postare Tn care a spus ca a schimbat, nu stiu citi metri
de conducta primara, in conditiile Tn care noi avem aproape, sunt 900 si
ceva de kilometri de conducta primara. Despre asta este vorba Tn rest,
fiecare dintre noi voteaza cum dore9te la acest lucru 9i T9i asuma pana la
urma aceste pierderi sau nu. Atat

(

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Multumesc mult, domnule Moraru. Domnul Valentin Necula, care s-

a Tnscris la cuvant, dupa care o sa dau cuvantul domnului Badulescu si
sper sa trecem la vot

Multumesc
Domnul Necula

Domnul Consilier Necula Valentin
Ma auziti?

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Da, va auzim.

Domnul Consilier Necula Valentin
Multumesc
in primul rand a9 vr€

faliment de administratiile
aceste pierderi pe carte nI

faptul ca RADET a fost dus Tn

db vreau sa spun este ca prin
rdport facut de o firma extern§



Tncercam sa oferirn o gura de aer Termoenergeticii, mai departe ELCEN-
ului mai departe care am vazut ca au facut ni9te postari ale Ministerului
Energiei, care spune ca ELCEN-ul este Tntr-un pericol foarte puternic.
Atata tot a9 vrea sa spun. Nu vreau sa ajungem iarna Tn situatii de faliment
cum administratiile anterioare au dus RADET-ul foarte simplu 9i au ramas
foarte multe datorii

Multumesc frumos.

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Multumesc domnul Necula
Domnul Badulescu, ma intorc la dumneavoastra, va rog.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Eu va rpopun, a9a cum a spus domnul Moraru, ca nu §tiu care sunt

injelegerile Tn aceasta majoritate, care astazi, alaturi de Nicu9or Dan
conduce Bucure9tiul PNL-USFR-PMP, adica Tnjeleg ca termia este Ia USR.
Nu 9tiu cum e asta cu terrnia e la USR, dar ma rog, eu 9tiam ca e in alta
parte. Daca a9a ati cheltuit Tn Bucure9ti, e bine. STB-ul cu dernisionarul
Crit era PNL, aveti dreptate. Dar avand Tn vedere ca au aratat cat de bine
s-au priceput 9i asta este adevarul ca acum avem pierderi, ca noi despre
asta votam, lasati rapoartele. Noi astazi votam, de fapt, ce? O radiografie
a unei institu+ii care nu este deloc a9a cum artrebui sa fie 9i cum ati promis
ca va fi, deci eu propun a9a tovara9i de la PNL, hai sa facem, ca poate ne
pricepem 9i noi mai bine, sa-i trimitem pe a9tia micii de la USR acasa 9i
sa Tncepem sa conducem, poate mai bine decat dan9ii, ca daca asta au
putut dan9ii sa faca, nu credeti ca ar fi cazul? sa ii rugam frumos sa ne
lase 9i pe noi sa avern Tn vedere poate alji pararnetri 9i ne ducem Ia bun
sfarsit obiectivele. Haideti sa votam, sa vedem daca va trece acest asa si
dupa aceea vedeji dumneavoastra, cum o sa facem, dar hai sa trecem ta
vot, aveti dreptate.

(

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Vi supun la vot punctul 2 al acestei 9edin+e. Vi rog sa deschide li

votul. Doamna sandulescu, domnul George Nicolaie, doamna Anca
Cornanici, va rog sa va exprima li optiunea de vot. Domnul Nicolae 9i
doarnna sandulescu. Doamna sandulescu, daca ma auziji, puteti sa vi
exprimati optiunea 9i verbal. Doamna sandulescu, ma auziti? Doamna
sandulescu, ma auztti?

Doamna consilier sandutescZNind'’-"-''-~--' -f )
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Doamna pre9edinte de 9edin+a Mardarovici Diana
Pute{i sa va exprimaji verbal opjiunea de vot va rog.

Doamna consilier sandulescu Nina
Da. Acum mi-a aparut.

Doamna pre9edinte de 9edin+a Mardarovici Diana
va multumesc

Cu 30 de voturi pentru, 20 de abjineri 9i 2 voturi impotriva,
proiectul a fost adoptat.

La urmatorul punct, punctul 3 de pe ordinea de zi avem proiect de
hotirare privind aprobarea compensajiei pentru acoperirea valorica
a pierderilor financiare induse de decalajele de aprobare a tarifelor
practicate de operatorul CMTEB Tn perioada noiembrie 2021 –
ianuarie 2023 in prestarea sewiciului public de alimentare cu energie
termica pentru popula jie 9i includerea acesteia Tn contractul nr.
7/29.11.2019 de delegare a gestiunii directe a sewiciului public de
alimentare cu energie termica – activitalile de producere, transport,
distribujie 9i furnizare a energiei termice Tn arealul desewit de
Asociajia de Dezvoltare Intercom unitara Termoenergetica Bucure9ti-
llfov

va multumesc pentru rabdare. Daca exista solicitari de luari de
cuvant la acest punct, daca nu, voi supune la vot punctul 3 de pe ordinea

va rog domnul Badulescu.
de zi

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Da bun, deci Tn asta, voiam doar sa va spun ca la punctul 2, ati vazut,

simulati ca Tntotdeauna ca sunteti nemultumit 9i doar ca va pasa. in
realitate, nu ave Ii cum sa nu va asumaji ru9inea, pierderile, incapacitate,
votati Tn aceea9i linie cu toli la unison, deci sa nu mai, va rog eu macar
pentru dumneavoastra, n-are rost sa dai senza jia ca e9ti interesat cand tu
oricurn votezi, iar astazi mai avem acest punct 3 la care vreau sa ma refer,
care e alta nenorocire care vine sa o duca 9i sa mearga Tn aceea9i cheie,
votand toli, va rog frurnos, iara9i acum sa va dati pe jos ca sunteji
interesaTi de bucure9teni. Nu, o sa votaji 9i pe asta.
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Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Daca nu mai exista solicitari de luari la cuvant, o sa supun la vot

punctul 3, a9a cum i-am dat citire. Domnul Melciu, doamna Petrescu,
domnul Hazarian, domnul lonescu si domnul Hazarian.

Doamna consilier Untea Georqiana
„Abjinere“.

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Doamna Untea “abtinere”
Cu 30 de voturi pentru, 21 de abjineri 9i 1 vot Tmpotriva, acest

proiect a fost adoptat.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Felicitari !

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana

Ultimul proiect pe ordinea de zi de astazi se refera la proiect de
hotarare de hotirare privind rectificarea bugetului Municipiului
Bucure9ti pe anul 2023.

Avem un amendament care a venit pe email de la domnul Primar
General 9i o sa-I rog sa-i dea citire amendamentului.

Domnul Primar General Nicusor DAN
in anexa la proiectul de rectificare a bugetului Municipiului Bucure9ti

pe anul 2023, supus dezbaterii CGMB, propun urmatoarele modificari 9i
completari :

1.Se include in anexa la proiectul de rectificare, Administrajia
Strazilor, se diminueaza alineatul 71.03 de la 36.669 mii lei la 25.669 mii
lei la obiectivul: „Modernizare 9i consolidare Pasaj denivelat Pod Grant
HCGMB 337/2022” de la 36.664 mii lei la 25.664 mii lei; alineatul 71.01.01
de la 36.374 mii lei la 27.374 mii lei la obiectivul: „Reabilitare sistem rutier
HCGMB 641/2022” de la 10.000 mii lei la 1.000 mii lei

Influen{a fala de proiect fiind minus 20.000 rnii lei.
2. in bugetul propriu al Ordonatorului principal de credite, propun

urrnatoarele modificari 9i completari, astfel:
Se introduce subcapitolul 70.02.05.01 alineat 71.01.01 cu

dirninuarea creditelor bugetare la obiectivul „Realizarea rejelelor de
alirnentare cu apa, canalizare, iluminat public 9i a drumurilor aferente
ansamblului Henri Coanda, lot, 1 sf'lat it HCGMB 335/2009, HCGMB
50/2010, referin@ nr. 5847/412 si rQ.ferin@\, nr. 11285/2014” de la
4.480.76 mii lei la 1.480.76 miiF+&.I ',„. , --‘
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Se introduce subcapitolul 74.02.06, titlul 56, astfel: „Componenta
Infrastructura De Apa ei Apa Uzata Din Cadrul Contractului 729/2013 -
Realizarea Retelelor Publice De Alimentare Cu Apa, Canalizare, lluminat
Public, Precum gi A Drumurilor Aferente Ansamblului De Locuinte Henri
Coanda, Sector 1 - Lot 2, HCGMB 178/2019, 586/2019, 585/2019,
607/2018, 405/2022, 406/2022”, alineat 58.03.03 de la 21.632,99 mii lei la
6.632,99 mii lei 9i „Construire canal interceptor nou pe §oseaua Oltenitei
Tntre colectoarele Al-A3 in municipiul Bucure9ti HCGMB 178/.2019,
586/2019, 585/2019, 607/2018, 405/.2022, 406/.2022”, alineat 58.03.01
de la 1.191,09 mii lei la 191,09 mii lei, alineat 58.03.02 de la 4.734,72 mii
lei la 234.72 mii lei, alineat 58.03.03 de la 1.089,62 mii lei la 89,62 mii lei:

La subcapitolul 81.02.06, propun urmatoarele modificari 9i
completari :
• la codul indicator 40.03 se modifica influenta din anexa proiectului

de rectificare de la plus 13.434 mii lei la plus 423.434 mii lei;
• la obiectivul „Reabilitarea sistemului de termoficare aI Mun}cipiului

Bucure9ti (9apte obiective Tnsumand o lungime de traseu de 31,621 km)”,
alineat 71.01.01 se modifica influenja din anexa proiectului de rectificare
de la minus 12.000 mii lei la minus 1 12.000 mii lei;

• la „Modernizare magistrale de termoficare apar{inand SACET
Bucure§ti, obiectiv 1 + obiectiv 5 - 9,17 Km, HCGMB nr. 196/2022” se
modifica influenta de la anexa proiectului de rectificare de la minus 3.000
mii lei la minus 38.000 mii lei;

• se introduce titlul 58 cu obiectivul de investitii „Reabilitarea
sistemului de termoficare al Municipiului Bucuresti”, HCGMB 247/2020,
HCGMB 276/2022, HCGMB 275/.2022, HCGMB 701/2022, HCGMB
702/.2022, Contract de finantare 407/14.11.2020, AAI/06.10.2021 si
AA3/07.09.2022”, astfel: alineat 58.03.01 se diminueaza de la 87.411 mii
lei la 22.359 mii lei; alineat 58.03.02 se diminueaza de la 303.539 mii lei
la 77.642 mii lei; alineat 58.03.03 se diminueaza de la 115.331 mii lei la
21.641 mii lei:

La subcapitolul 84.02.03.03, alineat 71.01.01, propun urmatoarele
modificari §i completari:



- „Reabilitare sistem rutier pe str. Barbu vacarescu 9i Str. capitan Av.
Alexandru Serbanescu de la Sos. Stefan cel Mare la Pod Baneasa
HCGMB nr. 281/02.06.2022” , alineat 71.01.01 de la 15.000 mii lei la 1 mii
lei

- „Reabilitare sistem rutier pe Bulevardul Theodor Pallady, Bulevardul 1
Decembrie 1918, Bulevardul Basarabia, Calea calarasilor, Bulevardul
Corneliu Coposu inclusiv bucla Complex Titan, HCGMB nr.

221/28.04.2022”, de la 14.865 mii lei la 1 mii lei;
- „Reabilitare sistem rutier pe Bulevardul Pache Protopopescu 9i Strada

Traian, HCGMB nr. 222/28.04.2022” de la 2410 mii lei la 1 mii lei
- ” F{eabilitare sistem rutier Bucla Gara de Est si arterele Bdul Garii Obor,

Bdul Ferdinand (Tntre Gara Obor 9i §os. Pantelimon), §os. Pantelirnon,
Str. Baicului, HCGMB nr. 329/29.06.2022” de la 3.212 mii lei la 1 mii lei;
- ” Reabilitare sistem rutier pe Bdul Ferinand I, Tntre §os. Mihai Bravu §i

Str. Traian, HCGMB nr. 325/29.06.2022” de la 807 mii lei la 1 mii lei

- ” Reabilitare sistem rutier pe Bulevardul Dimitrie Pompeiu, §oseaua
Petricani, Bulevardul Lacul Tei. Strada Maica Domnului, Strada ReTnvierii
si Strada Turmelor, HCGMB nr. 326/29.06.2022” de la 6.778 mii lei la 1
mii lei
- ” Reabilitare sistem rutier pe Bdul Expozitiei, Str. Aviator Popi9teanu,

Str. Putul lui Craciun, Str. Dornei, Str. clabucet, HCGMB nr
327/29.06.2022” de la 2.400 mii lei la 1 mii lei;
- ” Reabilitare sistem rutter pe arterele Bdul I Ghe Duca, Str. Al I Cuza,

Calea Grivitei si Bdul Dinicu Golescu, HCGMB nr. 324/29.06.2022” de la
2.806 mii lei la 1 mii lei:
- ” Reabilitare sistem rutier pe arterele Str. Paleologu, Str. Armand

calinescu, Str. Vasile Lascar, Str. Lizeanu 9i Intrarea Vagonului, HCGMB
nr. 329/29.06.2022” de la 2.078 mii lei la 1 mii lei:
- ” Reabilitare sistem rutier pe arterele sfantul Constantin, Strada lonel

Perlea, Strada Grigore cobalcescu 9i traseul de pe B-duI Ion Mihalache,
Calea Grivi jei, B-duI Bucure9tii Noi, B-duI Gloriei inclustv cap terminal
Strada Piatra Morii HCGMB nr. 279/02.06.2022”, de la 8.536 mii lei la 1
mii lei
- “Reabilitare sistem rutier pe Bulevardul Chi9inau HCGMB nr.

280/02.06.2022”, de la 910 mii lei la 1 mii lei:
Influenja fala de proiect fiind - 203.394 mii lei

3. Veniturile municipiului Bucuresti se dimin
42.02.69 de la 323.870 mii lei la 250.768 rnii lei si
de la 429.386 mii lei la 278.594 mii lei.

indicatorJeaza
48.03.01

D,,mn, p„9,di,t, d, 9,di, Ta M,rd„„i4ibi,„X}
va mul+umesc, domnul Badulescu, ave+i cqv§rful.
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Domnul consilier Badulescu Aurelian
Pai astea sunt amendamentele pe care ni Ie ati dat acum, nu? care

au venit pe mail.

Doamna pre9edinte de sedin@ Mardarovici Diana
E un singur amendament, da. A venit pe mail catre toata lurnea.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
A§a, adica domnu Nicu9or Dan, 9i am o rugaminte, vedeji voi sa

faceti aia de reflux, ca daca nu o tratati poate sa ajunga sa nu va fie bine,
ne spune a9a, ca noi acum cu acest amendament ne aduce la cuno9tinta
ca nu se mai ocupa de toate obiectivele pe care le-a Tn9irat durnnealui
acolo 9i le-a dat citire, Ie lasa acolo ni9te bani9ori, dar preocupat dansul
mai Tncolo cam asta vrea sa ne spuneti, domnul Nicu;or nu? Dornnul
Nicusor?

Domnul Primar General Nicusor DAN
La toate investitiile pe care le-am citit surnele pe credit de

angajament raman nemodificate. O sa avem o rectificare pozitiva, o sa
avem o rectificare pozitiva Tn momentul in care Ministerul Finanjelor ne va
trimite o estimare realista a veniturilor pe care noi Ie vom Tncasa de la
bugetul de stat. in momentul de faIa noi avem o estimare care a venit la
Tnceputul anului, dupa aprobarea bugetului national pe care am introdus-
o Tn bugetul local. qi din socotelile noastre o sa primim cu 800 - 900 de
milioane de lei mai mult, numai ca banii astia nevenind inca adresa de la
autoritatile centrale, nu putem sa introducem Tn buget. Asta e pe scurt
explica Tia.

Domnul consilier Badulescu Aurelian
Da, asta e explicatia dumneavoastra, nu este a9a, obiectivele

dumneavoastra Ie ati abandonat pentru ca nici nu mai ave Ii timp anul asta,
cand sa le faceti, d-aia ati facut §i aceasta mica igienizare prin aceasta
rectificare. A9a trebuie sa spuneti, ca am vazut cu termia att rezolvat-o, a+i
facut praf, acum lua li 9i banii de la strazi 9i a9teptam sa va apucati
dumneavoastri cand o sa va dea Guvernul bani. Grupul PSD nu va vota
aceasta rectificare. va urez succes 9i nu mai mintiti bucure9tenii, spune
+ile ca atata puteji dumneavoastra sa faceji Tmpreuna cu PNL, USR 9i
PMP. va multumesc.

)
Doamna Dresedinte de sedinta Mardarovici
Domnule Hm=c a
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Domnul consilier Hazarian Constantin
Multumesc, doamna pre9edinta. Vreau sa-I Tntreb pe domnul primar

general daca Tn aceasta rectificare bugetara a alocat 9i banii pentru
stimulentul pentru persoanele adulte cu dizabilitati, astfel Tncat sa le fie
platite conform hotararii de Consiliu General care este Tn vigoare, aprobata
de Consiliul General. Multumesc.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Raspuns negativ, Tn momentul Tn care o sa vina, a9a cum am spus

in momentul Tn care o sa vina acea adresa de la autoritatile centrale,
putem sa avem discu+ia.

Domnul consilier Hazarian Constantin
La ce adresa, va referi li? adica ce adresa a9teptati de la autoritati

din moment ce proiectul de hotarare este aprobat de rnult timp. Adica
a9teptati o adresa de la autorltatile centrale ca sa puneti Tn aplicare o
hotarare aprobata?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Adresa Ia care am facut referire Tn raspunsul anterior adresat

domnului consilier Badulescu.

Domnul consilier Hazarian Constantin
Deci Tnteleg ca a9teptati o adresa din partea autorita+ilor centrale

pentru a pune in aplicare o hotarare deja adoptata, care mulji ani a fost
pusa Tn aplicare. Acum a9teptaji o adresa ca sa o puneti 9i
dumneavoastra, corect? am Tnteles corect?(

Doamna consilier Comanici Ancuta Sorina
Cred ca nu a Tnjeles Tntrebarea domnul primar.

Domnul consilier Hazarian Constantin
O repet. Exista un proiect de hotarare votat Tn mandatul anterior

pentru persoanele adulte cu dizabilitali care vreme de caliva ani a fost pus
in aplicare, Ii s-a platit Tntreaga suma, de 500 lei. Acuma Tnteleg ca
dumneavoastra o platiti lajumatate pentru ca a9teptati o adresa din partea
autoritatilor centrale referitoare la aceasta
integralitate . //

Domnul Primar General Nicusor DAN
V-am raspuns la Tntreba

hl''/ /
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Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Urmatoarea persoana Tnscrisa la cuvant este domnul consilier

general §uhan, va rog.

Domnul Consilier Suhan Valeriu – Nicolae
Da, rnultumesc frumos, doamna pre9edinte.
Am observat, asa cum a subliniat si domnul Badulescu, am observat

ca aji diminuat drastic aceste sisteme de reabilitare a strazilor ajungand
de la sume de sute de mii de lei, sute de mii de mii de lei la 1.000 lei. Ma
Tntreb ce reprezinta mia asta de lei? Vreti sa cumparati creta? sa §titi ca
nu e o gluma, ce faceji cu mia cum e asta de lei? va rog.

Domnul Primar General Nicusor DAN
Acele investi Iii pe care le-ati remarcat sunt reabilitarea liniilor de

trarnvai, a9a se nurnesc ele Tn lista investi+iilor din buget, reabilitarea liniilor
de tramvai care aveau prevazute ni9te sume de la bugetul local 9i sume
foarte mari pe credit angajament, dupa cum 9titi, aceste investitii sunt in
curs, s-au depus ofertele pentru 11 din aceste loturi de linie de tramvai,
aproximativ 30 km linie tramvai. Oricum pentru aceasta invest tUe foarte
consistenta trebuie sa luam bani europeni 9i a9teptam elaboraram
a9teptarea ghidurilor de catre ADR 9i pentru cofinanjarea lor o sa
trebuiasca avem un acord de principiu cu BEI, avem o discutie Tn curs cu
Banca Mondiala pentru diferen@, probabil ca o sa trebuiasca sa ie9im pe
piata financiara. Nu va Tngrijoraji aceste investi+ii vor fi realizate.

Domnul Consilier Suhan Valeriu – Nicolae
Domnul primar general, domnul Nicu9or Dan, eu nu ma Tngrijorez,

dar va rog sa nu ma fenta Ii. va rog. Eu v-am Tntrebat ce faceti, cum e mia
aia de lei ramasa acolo Tn buget?. Ce destinatie are 1.000 lei?. Sigur am
glurnit adineauri ca v-am Tntrebat daca inten+ionaji sa cumparati creta, sa
trasati pe asfalt viitoarele linii de tramvai.

Da, eu va Tntreb la modul serios, acum lisaji gluma de o parte, ok,
ce faceti cum mia aia de lei?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Dupa cum 9ti Ii, foarte bine ca a+i mai votat astfel de protecte, un

proiect Tn desfa9urare trebuie sa fie trecut, trebuie sa aiba o suma si de la
credite bugetare. Este un mod de a pastra acest proiect Tn elaborarea de
catre Municipiul Bucure9ti.

Domnu I Consilier Suhan Valeriu – Nicol
Da, O.K., bine.

th,I
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Multumesc frurnos
Deci un dribling, a9a este de genul, O.K. , bine.

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Multumesc
Doamna Raiciu, va rog.

Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela
Da, multumesc doamna pre9edinte.
Am sa pun aceea9i Tntrebare ca la Cornisia economica 9i a9tept un

raspuns de la Guvernanja Corporatista. Ce reprezinta 60.000 lei pe
servicii publicitare?

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
va mul+umesc, doamna director Dinu este Tn sala, o s-o rog sa ia

cuvantul 9i sa ne explice cele 60.000 lei.

Doamna Dinu Ramona – Director executiv – Directia Guvernanta
Corporat iva

Buna ziua
Suma solicitata este de 50.000 lei fara TVA probabil dumneavoastra

ati men+ionat cuantumul brut, s-au apropiat de acesta.

Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela
A§a a spus doamna director economic, ca a citit la rectificarea

bugetara suma de 60.000 lei, deci daca despre parte financiara, a9 vrea
sa fim foarte exacti atunci cand manipulam cifre sau discutam despre cifre.
Mu ltumesc.

Doamna Dinu Ramona – Director executiv – Directia Guvernanta
Corporativa

va voi explica cum am estirnat aceasta suma. Este vorba despre o
etapa pregatitoare pentru derularea procedurilor de selec+ie, membrii Tn
consiliile de administratie Ia 10 companii municipale avem, conform
modificarilor Legii din 2 iulie 2023, Legea 187, avem noi obliga{ii legale
privind publicitatea acestor proceduri de selec+ie 9i anurne va trebui sa
publicam pentru fiecare companie anunjuri de recrutare Tn 2 publicatii
economice 9i/sau financiare, precum 9i un anun{ pe cel putin o platforma
sau un site de recrutare

Am facut un studiu de piata la nivelul guvernantei corporative, am
cerut oferte, estimand dimensiunea anuntului 9i am ajuns la concluzia ca
suma de 5.000 lei plus TVA ar fi acol
mai ales ca legea spune cel pujin un



frumos Tn atentie ca in aceasta suma de 5.000 lei noi am luat Tn

considerare doua anunjuri pe site-uri de recrutare pentru a nu ne opri la
rninirnul dat de lege, ci sa mergem catre o transparenta chiar mai buna.

Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela
Muljumesc, am in+eles numai ca denumirea de servicii publicitare

este total incorecta. Da, deci faptul ca dumneavoastra respectati o
procedura 9i realizaji ma rog, o publicatie Tn Monitorul Oficial, asta nu
inseamna publicitate. Publicitate Tnseamna cu totul altceva. Deci ar trebui
prin consultare cu cei care se ocupa de partea economica, sa schimbati
titulatura de servicii publicitare. Dumneavoastra nu faceji publicitate 9i
promovare, pentru ca 9i asta Tnseamna celor care vor ocupa ni9te functii
Tntr-un consiliu de administratie. Faceti o selectie, o recrutare, deci asta
nu Tnseamna publicitate. Din punctul meu de vedere, este o titulatura total
inadecvata

Multumesc.

Doamna Dinu Ramona – Director executiv – Directia Guvernanta
Corporativa

Daca fmi perrniteji aceasta titulatura decurge din nomenclatorul
pentru achizitiile publice, avem clasa 79 servicii pentru Tntreprinderi drept
marketing, consultan A, recrutare, tiparire 9i securitate 9i mergand pana la
codul CPV ales de noi avem servicii de publicitate 7934.1000-6.

Doamna Consilier Raiciu Anca Daniela
Din punctul meu de vedere, cred ca le puteti Tncadra in alta

categorie. Oricum nu este o suma destul de maricica, ca sa spun asa
pentru ceea ce vreji, durnneavoastra sa faceti. Cred ca ati fi putut sa
realizaji aceste lucruri 9i cu un cuantum mai scazut. Asta este parerea
mea, ca 9i persoana care am ceva experienla in domeniul privat,
Multumesc.

Doamna Dinu Ramona – Director executiv – Directia Guvernanta
Corporativa

§i noi pre+uim.

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Multurnesc. Urmatoarea persoana Tnscrisa Ia cuvant, domnul

Badulescu, va rog.



Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Da ma rog, n-are rost sa facem un capat de jara pentru bani9orii

astia 50 de mii de lei, dar ca sa dai 4 anunturi....sa dai 50 de mii de lei,
ma rog. in sfar§it nu conteaza, nu asta este important, dar a9 vrea sa iI
Tntreb pe domnul Dan Nicu9or Dan. Am observat ca se face vorbire ca la
mine, la nu §tiu unde, e RADET-ul, energia Ia USR, asta cu spitalele la
cine este? cine are aceasta halca din bugetul Municipiului Bucure9ti? ca
sa 9tiu cui ma adresez, dumneavoastra, domnule Nicu9or Dan, nu pot sa
am discutii pe aceasta tema atata timp cat dumneavoastra nu ordonati 9i
am Tnteles ca in baza unei Tnjelegeri din asta cu tovara9ii dumneavoastra
de guvernare, Ie ati dat unuia STB-ul....Administra Iia spitalului Ia cine,
daca nu va suparaji?

Domnul Primar General Nicusor DAN
Este Tn coordonarea domnului viceprimar de la USR.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Pai dumneavoastra, daca strazi nu faceti, termie nu ati facut, STB-

ul este Ia PNL termia gi aflu Pi ca spitalele semna Ia USR mai aud ca mai
e 9i militia acurna Ie mai cauta prin sertare la aceasta ora cand vorbim, fac
ni9te perchezi+ii la PMB. Dar dumneavoastra cu ce va ocupaji aici, a9a
spune{i mi 9i mie? daca aia nu aia nu, de ce ne mai Tncurcaji, ca am vazut
ce puteji sa faceji. Administra+ia Strazilor Ia cine este domnul Nicu9or
Dan?

Domnul Primar General Nicusor DAN
in coordonarea domnului viceprimar de la PNL.

Domnul Consilier Badulescu Aurelian
Cum ati stiut dumneavoastra si faceti amendamentul acela, daca

coordonarea... .? faceti asa, sa faci
va muljumesc, domnule Nicu9or. va urez succes. Grupul PSD

in+elege sa paraseasca aceasta 9edinji, pentru ca nu putem asista la
aceasta mascarada

va multumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Tntre timp, domnul Vigheciu, daca ramaneji sa luati cuvantul. Domnul

Vigheciu, nu va aud nu va auzim. Gata domeyI V.gheciu a parasit 9ediO
9i atunci domnul Moraru, va rog aveti cuvMQb?M-R}...
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Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Da, ma rog, doar o reac{ie la ce am auzit mai devreme la explicatia

cu anunjurile privind selectia. Eu 9tiu cel pujin la Termoenergetica sau, ma
rog, s-a rezolvat aceasta chestie. Din ce 9tiu 9i pe la alte companii. Eu nu
injeleg de ce pun banii a9tia acolo, din moment ce deja procedurile sunt
in curs 9i pe la multe dintre companii. Deja sunt oamenii selectati. Nu
injeleg de ce bugetam Ia maxim acele sume.

Doamna Dinu Ramona – Director executiv – Directia Guvernanta
Corporativa

Tmi permite li? Este vorba despre 10 companii pentru care nu s-a
derulat procedura de selectie a membrilor Consiliului de Administratie.
Singura companie Ia care avem raport final pentru selectie este
Termoenergetica, iar procedura s-a derulat pe Ordonanta nr. 109, Tnainte
de a fi modificata prin ADI Termoenergetica.

Domnul Consilier Moraru Adrian Flavius
Am Tnteles. Multumesc. Deci nu eram mai vrednici si de aia s-a

intamplat. Muljumesc.

Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Multumesc. Nemaifiind persoane Tnscrise la cuvant, o sa supun la

vot amendamentul Primarului General, asa cum a fost citit
Multumesc
Domnul Necula, domnul Aruxandei 9i domnul Hazarian, va rog.

Dornnul lonut Aruxandei, va rog sa va exprimaji opjiunea de vot. Domnul
Aruxandei ne auziti? va multumesc

Cu 31 de voturi pentru, 3 abjineri, 0 voturi Tmpotriva,
amendamentul a fost adoptat.

Atunci va propun sa supunern la vot rectificarea bugetara Tn

integralitatea ei, a9a cum a fost amendata. Domnul Badiu.
va multumesc mult

Cu 31 de voturi pentru, 0 abjineri, 1 vot impotriva, rectificarea
bugetara a fost adoptata.

Domnule Prirnar general, va rog.

Domnul Primar General Nicusor DAN
va multumesc pentru votul pe cele 3 proiecte care sunt importante

pentru fluidizarea situajiei in sistemul de terp®%;n€iuc aminte de
receptia de rniercuri dupa amiaza de ziua Z-UdLi©§t+UIUk’"'16.30 Palatul‘
Mogo9oaia. / 7 [ , „ '~',+]

;1

/ \
\==.[&Hi-$“

'Z
Ip

IV
&

7



Doamna Presedinte de sedinta Mardarovici Diana
Multumesc mult, declar aceasta sedinta Tnchisa

Ne vedem la urmatoarea 9edinta cu prezenta fizica.
va multumesc mult. La revedere.

Sedinja extraordinara a Consiliului General al Municipiului Bucure9ti
s-a Tncheiat Ia ora 10.18.

Nota: Procesul-verbal a fost redactat Tn conform itate cu Tnregistrarea
audio comunicata de catre Directia Generala Logistica – Direcjia
Informatica, iar consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultate generate de platforma online de videoconferinla WebEx pe care
s-a desfa9urat 9edin Ia, care constituie anexa la prezentul proces-verbal,
precum 9i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii generali care
nu au putut vota Tn modalitatea menjionata mai sus.

f

PRE$EDINTE DE §EDINTA SECRETAR GENERAL
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1.Procesul verbal al Sedintei CGMB din data de 30.08.2023
A.Pentru 34/47 ( 72%)
B.AbTinere 12/47 ( 26%)
c.impotriva e/47 ( e%)

Niciun raspuns 2/47 ( 4%)

A B C

Olteanu
Diana Mardarovici
Maxim Marius Catalin
Valentin Necula
Anghel Iordanescu
Mihaela Enciu
Natalia Petrescu
Roxana Cantea
Horia-Alexandru Visan
BADULESCU

Marius Pavel
Horia Tomescu
Stefan Stofor
Valeriu Suhan
Muresan Manuela
Anca Daniela Raiciu
stefania petre
Monica Davidescu
Adrian Florescu
Podar Marian-Vasile
Ionut Aruxandei
Ana Ciceala
Mirona TUDOR

Anamaria Gram
Adrian V
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Stoica Ioana
Adrian Moraru
Florentina Gherghiceanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Dan Milea
Nina Sandulescu
Razvan Nicolae SEBE
melciu florin
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
Stelian Bujduveanu
Badiu andrei
Andrei Ionescu
Honorius E . Circa
Anca Comanici
Nasi Calentaru - PSD

Andrei Rigu
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Nicorel Nicorescu
Luminita Serban
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Cristian Doicin 1 lx



1.Ordinea de zi a sedintei CGMB din data de 18.09.2023 in integralitatea sa
A , Pent ru 37/49 ( 76% )
B.Ablinere 11/49 ( 22%)
c.impotriva g/49 ( 0%)

Niciun raspuns 1/49 ( 2%)

A B C

Olteanu
Diana Mardarovici
Maxim Marius Catalin
Valentin Necula
Anghe1 Iordanescu
Mihaela Enciu
Natalia Petrescu
Roxana Cantea
Horia-Alexandru Visan
BADULESCU
Marius Pavel
Horia Tomescu
Stefan Stofor
Valeriu Suhan
Muresan Manuela
Anca Daniela Raiciu
stefania petre
Monica Davidescu
Adrian Florescu
Podar Marian-Vasile
lonut Aruxandei
Ana Ciceala
Mirona TUDOR

Anamaria Gram
Adrian V
Stoica Ioana
Adrian Moraru
Florentina Gherghiceanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Dan Milea
Nina Sandulescu
Razvan Nicolae SEBE
melciu florin
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
Stelian Bujduveanu
Badiu andrei
Andrei Ionescu
Sanda Hristudor
Honorius E . Circa
Anca Comanici
Nasi Calentaru - PSD

Andrei Rigu
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Nicorel Nicorescu
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Luminita Serban
Cristian Doicin
Sorin Purcarea
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1. Pct . 2 Proiect de hotarare privind aprobarea bilanjului termoenergetic pe
conturu1 instalatiilor de transport ;i distribuTie a energiei termice, operate
de catre Compania Municipala Termoenergetica Bucure;ti S . A. pentru anul 2022

A , Pent ru 30/ 52 ( 58% )
B. Ablinere 2g/52 ( 38%)

c.impotriva 2/52 ( 4%)
Niciun rispuns e/52 ( 0%)

A B C

Olteanu
Diana Mardarovici
Maxim Marius Catalin
Valentin Necula
Anghe1 Iordanescu
Mihaela Enciu
Natalia Petrescu
Roxana Cantea
Horia-Alexandru Visan
BADULESCU

Marius Pavel
Horia Tomescu
Stefan Stofor
Valeriu Suhan
Muresan Manuela
Anca Daniela Raiciu
stefania petre
Monica Davidescu
Adrian Florescu
Podar Marian-Vasile
Ionut Aruxandei
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Adrian Vigheciu
Stoica Ioana
Adrian Moraru
Florentina Gherghiceanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Dan Milea
Nina Sandulescu
Razvan Nicolae SEBE

Melciu Florin
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
Stelian Bujduveanu
Badiu Andrei
Sanda Hristudor
George Nicolaie
Catalin Militaru
Andrei Ionescu
Mirona TUDOR

Georgiana Untea
Honorius E . Circa
Anca Comanici
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Nasi Calentaru
Andrei Rigu
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Nicorel Nicorescu
Luminita Serban
Cristian Doicin
Sorin Purcarea

PSD 1 lx 1
1 xl 1
1 lx 1
1 x 1 1
1 xl 1
1 x 1 1
1 lx 1
1 xl 1
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1. Pct . 3 Protect de hotarare privind aprobarea compensajiei pentru acoperirea
valoric5 a pierderilor financiare induse de decalajele de aprobare a tarifelor
practicate de operatorul CMTEB in perioada noiembrie 2021 - ianuarie 2023 in
prestarea serviciului public de alimentare cu energie termica pentru populaTie
§i includerea acesteia in contract:ul nr. 7/29.11.2019 de delegare a gestiunii
directe a serviciului public de alimentare cu energie termica – activita\ile de
producere, transport, distribujie ;i furniza

A , Pent ru 30/ 52 ( 58% )
B.AbTinere 2g/52 ( 38%)
C . impotriv5 1/52 ( 2%)

Niciun rispuns 1/ 52 ( 2%)

A B C

Olteanu
Diana Mardarovici
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Roxana Cantea
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Horia Tomescu
Stefan Stofor
Valeriu Suhan
Muresan Manuela
Anca Daniela Raiciu
stefania petre
Monica Davidescu
Adrian Florescu
Podar Marian-Vasile
lonut Aruxandei
Ana Ciceala
Anamaria Gram

Adrian Vigheciu
Stoica Ioana
Adrian Moraru
Florentina Gherghiceanu
RAZVAN SOCOLOVICI
Dan Milea
Nina Sandulescu
Razvan Nicolae SEBE
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Stelian Bujduveanu
Badiu Andrei
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Mirona TUDOR

Georgiana Untea
Honorius E . Circa
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Nasi Calentaru
Andrei Rigu
Razvan Mitu
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Sorin Purcarea
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1.Amendamentu1 1 la pct . 4 - Primar General
A , Pent ru 31/ 34 ( 91% )
B.Abtinere 3/34 ( 9%)

c.impotriva g/34 ( e%)
Niciun raspuns e/34 ( e%)

A B C

Diana Mardarovici
Valentin Necula
Mihaela Enciu
Roxana Cantea
Horia-Alexandru Visan
Horia Tomescu
Stefan Stofor
Muresan Manuela

stefania petre
Adrian Florescu
Podar Marian-Vasile
Ionut Aruxandei
Ana Ciceala
Anamaria Gram
Stoica Ioana
Adrian Moraru
RAZVAN SOCOLOVICI
Dan Milea
Razvan Nicolae SEBE

Melciu Florin
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
Stelian Bujduveanu
Badiu Andrei
Sanda Hristudor
George Nicolaie
Catalin Militaru
Florin Covaci
Andrei Rigu
Razvan Mit:u
Gabriel Rau
Nicorel Nicorescu
Luminita Serban
Sorin Purcarea
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1. Pct .4 Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Municipiului
Bucure§ti pe anul 2023

A.Pentru 31/33 ( 94%)
B . Ablinere g/33 ( 0%)

C.impotriv5 1/33 ( 3%)

Niciun rispuns 1/33 ( 3%)

Diana Mardarovici
Valentin Necula
Roxana Cantea
Horia-Alexandru Visan
Horia Tomescu
Stefan Stofor
Muresan Manuela
stefania petre
Adrian Florescu
Podar Marian-Vasile
Ionut Aruxandei
Ana Ciceala
Anamaria Gram

Stoica Ioana
Adrian Moraru
RAZVAN SOCOLOVICI
Dan Milea
Razvan Nicolae SEBE

Melciu Florin
Costin Hazarian
Cosmin Smighelschi
Stelian Bujduveanu
Badiu Andrei
Sanda Hristudor
George Nicolaie
Catalin Militaru
Florin Covaci
Andrei Rigu
Razvan Mitu
Gabriel Rau
Nicore1 Nicorescu
Luminita Serban
Sorin Purcarea
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